
PROTOKOLL

vid sammanträde i Djurgårdens Idrottsförenings 

styrelse den 9 maj 1949.

Närvarande: S. Larson, K.-E. Nordlund, G. Rinman, 

Å. Dunér, Å. Extergren och K. Lilieauist samt under sam

manträdets senare del B. Garpe.

§ 1. Ordf. Larson öppnade sammanträdetk kl. 18.15, varefter styrel
seprotokoll från sammanträdet den 2/5 upplästes och justerades 
i befintligt skick.

§ 2. Extergren meddelade att ifråga om arbetstillstånd för utbygg
naden av Hammarbybacken intet fanns att meddela för dagen, då 
den person, som han skulle haft kontakt med i ärendet, befann 
sig på semester.

§ 3. Rinman meddelade, att den presenttallrik, som DIF skulle upp
vakta Gottfrid Svensson med på dennes 60-årsdag den 13/5, 
var färdig. Beslöts att Larson och Rinman skulle vara DIF:s 
representanter vid uppvaktningen.

§ 4. Beslöts att med anledning av revisorernas hemställan om att 
DIF skulle låta garantiförsäkra huvudstyrelsens och sek
tionernas skattmästare ta upp denna fråga i sammanhang med 
övriga ekonomiproblem.

§ 5. Sedan ur fotbollssektionens styrelseprotokoll av den 26/4 häm
tats uppgift om Svenska Ishockeyförbundets avslag på en av 
sektionen gjord framställning om ekonomisk gottgörelse vid 
VM beslöts att tillskriva sektionsstyrelsen, att dylika ären
den först måste tillställas överstyrelsen för sanktion. I an
slutning härtill diskuterades även andra ekonomiska frågor 
berörande fotbolIssektionen. Med anledning av en tidningsupp
gift att A-laget gjort upp om en tids fäbodsvistelse i Dalarne 
till midsommaren, beslöts att för sektionsstyrelsen framhålla, 
att för sanktion härav hade överstyrelsen satt som villkor 
att den först skulle underrättas om kostnaden för utflykten.
I samband med detta meddelande till sektionen beslöts att över
styrelsen skulle inbjuda A-laget jämte kvalificerade reserver, 
sektionsstyrelse och lagledning till en enkel festlighet på 
rest. Tattersall fredagen den 27/5.

§ 6. Sekreteraren redogjorde för de underhandlingar som förts mellan 
representanter för fotbollssektionen och tränaren Istvan Wampe- 
tits. Fotbollssektionen hade begärt styrelsens godkännande av 
de ekonomiska villkor, som uppställts av W. Efter debatt be
slöt styrelsen, att den garanti på kr. 1.000, som W. begärt 
för den händelse ett deltidsarbete inte kunde ordnas åt honom, 
inte skulle ställas av DIF. Däremot skulle DIF erbjuda sig 
att medverka till att W. erhöll detta deltidsarbete. Fotbolls— 
sektionen skulle få i uppdrag att avsluta underhandlingarna 
med W. och föreslå honom kontrakt i enlighet med ovanstående 
beslut.
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§ 7. Sällskapet Gamla Djurgårdare hade i brev av den 30/4
begärt, att DIF skulle lösa en den 21/11/40 dagtecknad 
revers å kr. 900:- utställd av DIF:s handbollssektion 
och med kr. 420:- oguldet. Beslöts tillskriva Sällskapet, 
att föreningens ekonomi f.n. var så ansträngd, att den 
ej tillät övertagandet av denna skuld. Personlig kontakt 
skulle senare upptas med Gamla Djurgårdares styrelse i 
denna angelägenhet.

§ 8. Beslöts att försäkringen på klubblokalen jämte inventa
rier på Stadion skulle höjas till kr. 50.000.

§ 9. Meddelade Rinman, att skidsektionen lämnat redovisning 
för sin säsong.

§ 10. Bordtennissektionens framställning om att DIF skulle läm
na bidrag till flyttningshjälp med ett belopp på omkring 
kr. 8oo:- till en tidigare i föreningen verksam spelare, 
som i så fall åter skulle representera DIF, debatterades. 
Den övervägande meningen inom styrelsen var att dylikt 
bidrag ej skulle lämnas.

§ 11. Diskuterades det PM för sektionsstyrelsernas arbetsord
ning, som Dunér och Rinman haft under arbete. Rinman 
föreslog, att samtliga inkomster skulle tas in på för
eningens postgiro, varefter varje sektion en gång pr 
månad skulle tilldelas det belopp, som kunde tänkas åtgå 
för verksamheten. Beslöts att Dunér och Rinman ytterligare 
skulle bearbeta PM-frågan.

§ 12. Sedan Garpe infunnit sig efter att ha deltagit en match 
diskuterades ett förslag att ordna en vårträff med alla 
sektioner, varvid det i det förgående nämnda PM skulle 
föreläggas dem.

§ 15. Anmälde Rinman, att DIF:s fotbollsresa till Amerika 1948 
visserligen kunde betraktas som redovisad, men att diverse 
poster kvarstodo för indrivning. Larson förklarade sig 
villig att direkt kontakta Sigge Bergh och Benson och 
höra deras inställning till varför dessa poster ej inbe
talts .

§ 14. Då intet vidare förelåg avslutades sammanträdet kl. 21.40 
och fastställdes nästa sammanträde till måndagen den 
23/5.


